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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:10 Hög inomhustemperatur på äldreboenden

I partiledardebatten påpekade statsrådet Ebba Busch att kommuner bygger 
äldreboenden utan möjligheter att sänka höga temperaturer eftersom Boverkets 
regler ej ställer det kravet. Centerpartiet har tidigare föreslagit att det ska finnas 
ett krav på nya äldreboenden om möjlighet att ställa krav på kylanläggningar, 
men förslaget har röstats ner.

Det finns skäl att modernisera Boverkets regelverk som tar höjd för 
klimatförändringarnas effekter. Folkhälsomyndighetens allmänna råd om 
temperatur inomhus tar upp frågan om för höga temperaturer under sommartid.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Kommer regeringen att ge Boverket i uppdrag att ändra byggregler för att krav 
ska ställas på kylningsmöjligheter i äldreboenden?

………………………………………

Anders W Jonsson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2023-09-15
Besvaras senast
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